

國立中山大學海洋生態與保育研究所指導教授(初申請/更換/增列)申請表
National Sun Yat-sen University Institute of Marine Ecology and Conservation Supervisor Agreement

☐ 初次申請 First Apply ☐ 更換 Change ☐ 增列共同指導教授 Add a co-supervisor

研究生姓名 Student Name		申請日期 Apply Date _____ (yyyy/mm/dd)
學生學號 Student ID		
☐ 在職學生 In-service Student ☐ 一般生 General Student		
初次申請（原）指導教授 The Supervisor for first application		（教授同意與否、意見及簽名） Supervisor's Suggestion and Sign
更換後指導教授 The Changed Supervisor		（教授同意與否、意見及簽名） Supervisor's Suggestion and Sign
增列共同指導教授 The Add a co- Supervisor		（教授同意與否、意見及簽名） Supervisor's Suggestion and Sign

所長 Director:

簽名日期: (yyyy/mm/dd) _____

- 一、新生請於第一學期結束前，須選擇本所專任或合聘教師為論文指導教授；若無法於第一學期結束前確定指導教授者，將由所長召集相關教師開會討論。為使學生修業期間順利完成論文研究，應於第二學年開學前選定指導教授。
Each IMEC student has to choose an IMEC professor or a jointed professor as his/her supervisor before the end of first semester. If he/she cannot decide his/her supervisor, the Director has to convene a meeting for the case. To ensure each student has enough time for the research during the master, all students are accepted to change an appropriate supervisor before the second academic year.
- 二、指導教授若離職或退休，則須建請本所之專任或合聘教師以共同指導方式處理。
If student's supervisor resigns or retires, the Institute has to arrange another professor or jointed professor to co-supervise.
- 三、如擬由外系（校或單位）教師擔任指導教授時，需事先商請本所專任教師共同指導。
If student is willing to have a supervisor by non-IMEC professor, the student has to have an IMEC professor to co-supervisor.
- 四、學生提交本確認單給所辦時，請檢附個人研究計畫書，以供本所教評委員查備。
When students return this Agreement to the IMEC office, please return your project plan for reviewing.